

SATURN MATTERS

Seminar on Interactive Multimedia

Spetses, Greece: 23 - 28 August 1993

The Multimedia Laboratory of the Research Centre of the Athens University of Economics and Business was founded in 1991 thanks to a three year project entitled ODILE (Organising Distance Learning in Greece) funded by the STRIDE Programme of the European Commission.

From 23 to 28 August 1993, on the Greek island of Spetses, the Research Centre organised a seminar on the use of interactive multimedia techniques in secondary and university education in Europe.

This seminar was attended by around 30 representatives of academic institutions and officials from the Greek Ministry of Education and also by 13 foreign experts coming from 8 different countries.

Most of these experts had been identified and contacted by SATURN. All represented public sector institutions and presented reports on the use of interactive multimedia techniques in formal education in their countries. They also exhibited some multimedia applications, thus offering a good overview of what is being undertaken in the field of open and flexible learning in the public sector throughout Europe.

The seminar proved to be a very successful and rewarding event.

Seminaire sur les Multimédia Interactifs

Spetses, Grèce: 23 - 28 août 1993

La Laboratoire Multimédia du Centre de Recherche de l'Université d'Economie et de Management d'Athènes a été créé en 1991 grâce à un projet intitulé ODILE (Organising Distance Learning in Greece) s'étalant sur trois ans et financé par le programme STRIDE de la Commission Européenne.

Du 23 au 28 août, sur l'île grecque de Spetses, le centre de recherche organisait un séminaire sur l'utilisation des techniques multimédia interactives dans le cadre de l'enseignement secondaire et universitaire en Europe.

A ce séminaire, étaient présents une trentaine de représentants d'institutions académiques et d'officiels du ministère grec de l'éducation, ainsi que 13 experts provenant de 8 pays.

La majorité de ces experts avaient été identifiés et contactés par SATURN. Ils étaient tous issus d'institutions du secteur public et ont pu présenté chacun un rapport sur l'usage des nouvelles technologies éducatives multimédia dans le système éducatif de leurs pays respectifs. Ils ont aussi assuré la démonstration de plusieurs applications multimédia, offrent ainsi un large panorama des expériences d'enseignement et de formation flexibles menées en Europe au niveau du secteur public.

Ce séminaire a été considéré par chacun comme très enrichissant.

SATURN Presidential Committee

Mr José Viana Baptista

President

c/o Judite Nozes
Universidade Aberta
Rua da Escola Politécnica 141-147
P - 1200 Lisboa
Portugal
Tel: +351-1-3973318
Fax: +351-1-3973229

Mr Ari-Matti Auvinen

Vice-President

Helsinki University of Technology
Revontulentie 6
SF - 02100 Espoo
Finland
Tel: +358-0-4551805
Fax: +358-0-4514068



Mr Glyn Martin

The Open University
Walton Hall
UK - Milton Keynes MK7 6AA
United Kingdom
Tel: +44-908-653592
Fax: +44-908-652175

Mr Joël Baumier

Executive Vice-President

SATURN
Keizersgracht 756
NL - 1017 EZ Amsterdam
The Netherlands
Tel: +31-20-6382441
Fax: +31-20-6382879

From left to right:
Vice-president Ari-Matti Auvinen,
Chairman of the Council of
Management Keith Davies,
President José Viana Baptista
and Executive Vice-President
Joël Baumier, pictured at the
Annual General Meeting in May